

ចាប់ពីម៉ោង 00:00 ថ្ងៃទី 10 ខែធ្នូ

បានកំណត់ចំនួនមនុស្សចូលក្នុងប្រទេសត្រូវលុបចោល

មជ្ឈមណ្ឌលបញ្ជាការនៃជំងឺរីករាតត្បាតកណ្តាលបានប្រកាសនៅថ្ងៃ(28) នេះ ដោយពិចារណាថាស្ថានភាពជំងឺរាតត្បាតក្នុងស្រុក កក់ពុងថយចុះ និងមានស្ថិរភាព និងអាចគ្រប់គ្រងបាន បន្ទាប់ពីការរួមបន្តពិនិត្យស្ថានភាពជំងឺរាតត្បាតក្នុងស្រុក និងអន្តរជាតិ ហើយបន្ទាប់ពីទទួលបានការស្តុកទុកនៃការបង្ការជំងឺរាតត្បាតក្នុងស្រុក និងសមត្ថភាពវេជ្ជសាស្ត្រ ចាប់ផ្តើមពីម៉ោង 00:00 ថ្ងៃ ទី 10 ខែធ្នូ ឆ្នាំ(2022) (ម៉ោងជើងយន្យហោះមកដល់តៃវ៉ាន់) ចំពោះកំណត់លើចំនួនមនុស្សចូលមកតៃវ៉ាន់នឹងត្រូវលុប ចោល។

មជ្ឈមណ្ឌលបញ្ជាការបានចង្អុលបង្ហាញថា ចំពោះមនុស្សចូលក្នុងស្រុកជាប្រចាំសប្តាហ៍នៅតែបន្តកើនឡើង ក្នុងរយៈពេល 7 ថ្ងៃ មុន (11/21-27) មានករណីនាំចូលថ្មីចំនួន 281 ករណី បានថយចុះ 12.2% ធៀបនឹងរយៈពេល 7 ថ្ងៃមុន។ រួចហើយចំនួនករណីថ្មីក្នុងប្រទេសបានបន្តការធ្លាក់ចុះ លើសពីនេះ បើគិតដល់ចុងឆ្នាំ និងចុងឆ្នាំ បុណ្យណូអែលនៅក្រៅប្រទេស និងជិតចូលឆ្នាំចិន រំពឹងថានឹងមានតម្រូវការចូល និងចេញកាន់តែច្រើននៅពេលចន្លោះនោះ ដូច្នេះហើយទើបកំណត់ចំនួន ការចូលរួមនឹងត្រូវលើកឡើង ដើម្បីឱ្យប្រជាជនចិនអាចរៀបចំដំណើរត្រឡប់ទៅស្រុកកំណើតរបស់ពួកគេជាមុនសិន។

មជ្ឈមណ្ឌលបញ្ជាការបានប្រកាសដល់សាធារណជនទូទៅ សុំជំនួយ និងការគាំទ្រ ពីអ្នកដំណើរដែលចូលមកក្នុងប្រទេសត្រូវតែ សហការដើម្បីទទួលបានតេស្តកូរ៉ីដេរហ៍សប្រើនៅផ្ទះចំនួន 4 ដួសនៅកំពង់ផែអន្តរជាតិ និងឆ្លងកាត់ការធ្វើតេស្តក្នុងអំឡុងពេល ឆ្លងរាតត្បាតដោយខ្លួនឯង 7 ថ្ងៃ អ្នកដំណើរដែលមានរោគសញ្ញាសង្ស័យមុន 14 ថ្ងៃ នៅពេលចូលក្នុងស្រុក សូមផ្តល់ឆ្លើយដំបូង ទិតដើម្បីជូនដំណឹងដល់បុគ្គលិកអាកាសយានដ្ឋាន/កំពង់ផែនៃបុគ្គលិកតេស្តកូរ៉ីដេរហ៍នៅដាច់ពីគេ នៅពេលអ្នកចូលប្រទេស។ យោងតាមការវាយតម្លៃរបស់បុគ្គលិកដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេ សហការជាមួយការប្រមូលទឹកមាត់តេស្តរហ័សនៅកំពង់ផែអន្តរជាតិ ហើយផ្តល់អាទិភាពក្នុងការត្រឡប់ទៅលំនៅដ្ឋានរបស់អ្នកវិញដោយការប្រឆាំង និងឱ្យជិះយានជំនិះវិលត្រឡប់ទៅវិញមុនសិន។

មជ្ឈមណ្ឌលបញ្ជាការបានសង្កត់យ៉ាងធ្ងន់ៗថា ជាមួយនឹងការបើកព្រំដែន និងការកើនឡើងនៃចំនួនមនុស្សចូលប្រទេស មជ្ឈមណ្ឌល បញ្ជាការនឹងបន្តការតាមដានយ៉ាងដិតដល់នូវការរកឃើញនៃប្រភេទសត្វដែលឆ្លងក្នុងស្រុក និងនិន្នាការនៃការរីករាលដាលជាបន្តបន្ទាប់ ការកែសម្រួលជាបណ្តើរៗទៅនឹងយុទ្ធសាស្ត្រពាក់ព័ន្ធ និងមធ្យោបាយគាំទ្រការប្រឆាំងការរីករាលដាល សាធារណជន ត្រូវបានស្នើសុំឱ្យអនុវត្តតាម ហើយជាស្តង់ដារប្រឆាំងការរីករាតត្បាតដែលពាក់ព័ន្ធ រួមគ្នារក្សាសុវត្ថិភាពសហគមន៍ក្នុងស្រុក និង ឆ្ពោះទៅរកជីវិតរស់នៅបែបធម្មតាសមញ្ញវិញ។